
 

Celje, november 2013  

ZAPIS srečanja računovodskih servisov celjskega območja (ZRS CO), ki je bilo v sredo, 27. 

novembra 2013. 

Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. Predsednica sekcije Branka Artnak je 

pozdravila prisotne in predlagala naslednji dnevni red: 

1. Kratek pregled dogodkov na ZRS; 

2. Obravnava predloga Slovenskega standarda računovodskih servisov za javno 
obravnavo 

3. Čas za vaša vprašanja in izmenjavo izkušenj; 

4. Razno 

Ad 1)  V uvodu je predsednica povedala par besed o 28. seji UO zbornice računovodskih 

servisov, ki je bila 13. novembra.  Na seji ni bilo večjih novosti saj je v večini šlo za menjavo 

izkušenj zato je predlagala, da preidemo kr na 2. točko dnevnega reda. 

Ad 2) Obravnava predloga Slovenskega standarda računovodskih servisov, ki je v javni 

obravnavi. Predsednica je na kratko predstavila zgodovinski pregled priprave standarda. 

Namen standarda je opredeliti osnovne pogoje, ki jih mora izpolnjevati računovodski servis, 

da lahko opravlja dejavnost. Standard naj bi zavezujoče podpisale različne inštitucije, kot so 

DURS, Banka Slovenije, GZS itd., kar bi računovodskemu servisu, ki bi imel ta standard, 

pripomoglo na veljavi in ugledu, s tem pa bi tudi lažje pridobil kredit, kot računovodski servis, 

ki standardu ne zadostuje. Pripomogel naj bi k upoštevanju kvalitete, ne le cene.  Veljal pa 

naj bi le za računovodske servise, ne za notranja računovodstva znotraj podjetij.  

Ljiljana Lavrič je izrazila skrb, za koga bo zavezujoč ta standard. Ali samo računovodske 

servise, ki so znotraj standarda ali vse? Namreč največ težav na trgu predstavljajo majhni 

računovodski servisi, ki niso člani združenja računovodskih servisov. Vsekakor pa podpira 

pripravo standarda in bo pripravila tudi sama nekaj predlog ter jih posredovala.  

Predsednica je še enkrat pozvala k prebiranju predloga računovodskega standarda ter k 

dopolnitvam in predlogom katere lahko pošljejo na njen ali zbornični elektronski naslov. 



Ad 3) Predsednica je spomnila na sestanek na Davčnem uradu v Celju, ki naj bi bil v januarju 

prihodnjega leta, po seji, na kateri bi dogovorili o zahtevah in vprašanjih. Udeleženke je 

pozvala, da do prihodnje seje pripravijo vprašanja in predloge, da se lahko predhodno 

posreduje na DURS. 

Udeleženke so izmenjale mnenja in izkušnje preteklega meseca. 

Na koncu so dogovorili tradicionalno decembrsko srečanje, ki bo 10. decembra ob 14.00 uri v 

Gostilni Francl v Zagradu.   

Vljudno vabljeni vsi člani in članice združenja! 
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